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Abstract (en)
[origin: EP0815822A1] The wheelchair has a travel chassis (11), on which a stand-up frame with seat (17) and backrest (19) hinges. On movement
from the sitting to the stand-up position a foot-support (23) is lowered to the ground. The support has one or more stems (37) by which it is guided
in the travel chassis. The stem is coupled by a link (39) to the stand-up frame (21). The stem can be arranged to telescope inside a tubular member
(35) of the travel chassis. The support can accommodate both feet, having a stem on each side working in a tubular chassis-member. The frame can
have a double-armed lever (41) on each side, and whose shorter arm (43) is coupled to the respective link (39).

Abstract (de)
Der Aufrichtrollstuhl besitzt ein Fahrgestell (11), an welchem verschwenkbar ein Aufrichtgestell (21) mit dem Sitz (17) und der Rückenlehne (19)
angeordnet ist. Die Fussstütze (23) weist auf jeder Seite einen Schaft (37) auf, welche in einem Rohrstück (35) des Fahrgestells (11) teleskopisch
geführt ist. Der jeweilige Schaft (37) ist über ein Verbindungsstück (39) gelenkig mit dem Aufrichtgestell (21) verbunden. Beim Aufrichten wird daher
die Fussstütze auf dem Boden abgesenkt. Im Gegensatz zu den gelenkig gelagerten Fussstützen bei bekannten Aufrichtstühlen besteht bei dieser
Fussstütze keine Gefahr einer seitlichen Pendelbewegung. <IMAGE>
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